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PROTOKoI, NR XX/12

z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

odbytej w dniu 17 mzja 2012 roku w Centrum Kultury w Jpdrzejowie.

Ad. 1.
O godzinie 1000 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otworzyl obrady

XX sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
Przewodnicz4cy Rady powital zaproszonych goSci, radnych, burmistrza, kierownik6w

jednostek organizacyjnych gminy, soltys6w oraz wszystkich przybylych na obrady.
Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, i2 na sali obrad obecnych jest 19 radnych, stwierdzil

quomm prawomocne do podejmowania uchwal.
Przewodnicz4cy Rady zglosil kandydaturE radnego J. Zigbiriskiego na sekretarza

obrad.
Radny J. Zigbifski wyrazll zgodp.
Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie kandydaturE radnego J. ZiEbiriskiego

na sekretarza obrad XX sesji Rady Miejskiej pod glosowame:
Za kandydatur4 radnego J. Zigbiriskiego - 19 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glos6w

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednoglo5nie wybrala J. Zigbiriskiego na sekretarza obrad
XX sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
Ad.2

Burmistrz M. Piszczek zglosil nastppuj4ce autopoprawki do porz4dku obrad: wykreSlii
uchwaly podjgte na sesji nadzwyczajnej w dniu 10 maja bieZ4cego roku tj. punkty 22,25,26
porz4dku obrad.

Porz4dek obrad:
1, Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyjgcie porz4dku obrad.
3. Przyjqcie protokolu z poprzedniej sesji.
4. Zapylania I interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdzy sesjami.
6. Informacja o realizacji uchwal podjgtych na sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie oraz

sesji nadzwyczajnej w dniu 29.03.2012 roku.
7. Uchwala w sprawie przyst4pienia do sporzqdzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego terenu lokalizacji instalacji do produkcji energii
wykorzystujqcej si19 wiatru na terenie czgSci solectw Potok Wielki i Skroni6w.

8. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w statucie O5rodka Pomocy Spolecznej
Miasta i Gminy w JEdrzejowie.

9. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w statucie Plyrvalni Miejskiej
w Jgdrzejowie.

10. Uchwala w sprawie upowaZnienia Burmistrza Miasta Jgdrzejowa do ustalenia
odplatnodci za korzystanie z miejsca rekreacyjnego ,,zalew".

11. Uchwala w sprawie wystqpienia Gminy Jgdrzej6w ze Zwiqzku MiEdzygminnego
Gazownictwa ,,Nida" z siedzib4 w Jgdrzejowie.

12. Uchwala w sprawie powolania Rady Spolecznej ZakJailt Podstawowej Opieki
Zdrowotnej w JEdrzejowie.

13. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczqcej likwidacji ZarzEdl
Budynk6w Mieszkalnych w Jgdrzejowie i utworzenia Zakladrt Uslug Komunalnych
w Jedrzeiowie.
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14. Uchwala w sprawie zmian w budZecie miasta i gminy na 2012 rok.
15. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na wydzier2awienie czp5ci gruntu komunalnego

na czas nieokre5lony.
16. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na wydzierZawienie czE6ci gruntu komunalnego

na czas nieokreSlony.
17. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na wynajem czgSci gruntu komunalnego na czas

nieokreSlony.
18. Uchwala w sprawie ptzeznaczenia do sprzeda2y w drodze przetargu nieruchomoSci

komunalnej.
19. Uchwala w sprawie przeznaczetia do sprzedu2y w drodze przetatgt nieruchomoSci

komunalnej.
20. Uchwala w sprawie wyru2enia zgody na sprzedu2 nieruchomoSci komunalnej

na poprawienie warunk6w zagospodarowania nieruchomoSci przyleglej.
21. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na sprzedaz nieruchomo3ci komunalnej

na poprawienie warunk6w zagospodarowania nieruchomoSci przyleglej.
22. rJchwata w sprawie wyra2enia zgody na dokonanie zamiany nieruchomoici.
23. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na dokonanie zamiany nieruchomodci.
24.lJchwala w sprawie wFazenia zgody na wlqczenie nieruchomo6ci do gminnego

zasobu nieruchomoSci.
25. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na wlqczenie nieruchomoici do gminnego

zasobu nieruchomoSci.
26. Sprawozdanie z wykonania budZetu Miasta i Gminy Jpdrzej6w za 201 1 rok.
27. Sprawozdanie z realizacji uchwaly Nr XVIII/I17107 Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

z dnia 18.10.2007 roku, zmienionej Uchwal4 Nr XXXI/238/08 z dnia 30.10.2008
roku, w sprawie zasad nabycia, zbycia i obci4Zania nieruchomodci Gminy JEdrzej6w
oraz ich wdzier2awiwtia lub najmu na okres dlu2szy niz trzy lata, za okes
od 01.10.201 1 roku do 30.03.2012 roku.

28. Sprawozdanie z dzialalnoSci O6rodka Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy
w Jgdrzejowie za rok 2011.

29. Ocena zasob6w pomocy spolecznej na rok 201 1 dla Gminy JEdrzej6w.
30. Sprawozdanie z pracy Komisji Bud2etu i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej

za rok2011.
31. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej za rok 201 1 .
32. Sprawozdani e z pracy Komisji O6wiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej Rady

Miej skiej zarok2011.
33. Sprawozdanie z pracy Komisji Rolnictwa i Integracji z Uniq Europejsk4 Rady

Miejskiej zarck20ll.
34. Sprawozdanie z pracy Komisji Gospodarki Komunalnej i Porzqdku Publicznego

Rady Miej skiej w Jgdrzejowie zarok2}Il.
35. Odpowiedzi na interpelacje.
36. Sprawy r62ne.
37. Zamknigcie obrad.

Porzqdek olrrad, po zgloszonych autopoprawkach:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie seketarza obrad.
2. Przyjpcie porz4dku obrad.
3. Przyjgcie protokolu z poprzedniej sesji.
4, Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdzy sesjami.
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6. Informacja o rcalizacji uchwal podjgtych na sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie oraz
sesji nadzwyczajnej w dniu 29.03.2012 rok.u.

7. Uchwala w sprawie przyst4pienia do sporz4dzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego terenu lokalizacj i instalacji do produkcji energii
wykorzystujqcej silg wiatru na terenie czpSci solectw Potok Wielki i Skroni6w.

8. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w statucie OSrodka Pomocy Spolecznej
Miasta i Gminy w Jgdrzejowie.

9. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w statucie Plyv,,alni Miejskiej
w Jpdrzejowie.

10. Uchwala w sprawie upowaZnienia Burmistrza Miasta Jgdrzejowa do ustalenia
odplatnoSci za korzystanie z miejsca rekreacyjnego ,,zalew".

11. Uchwala w sprawie wyst4pienia Gminy Jgdrzej6w ze Zwiqzklu Mipdzygminnego
Gazownictwa ,,Nida" z siedzibq w Jgdrzejowie.

12. Uchwala w sprawie powolania Rady Spolecznej Zakladu Podstawowej Opieki
Zdrowotnej w Jqdrzej owie.

13. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotycz4cej likwidacji Zarzqdu
Budynk6w Mieszkalnych w JEdrzejowie i utworzenia Zakladu Uslug Komunalnych
w Jgdrzejowie.

14. Uchwala w sprawie zmian w bud2ecie miasta i gminy na 2012 rok.
15. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na wydzierZawienie czgSci gruntu komunalnego

na czas nieokre6lony.
16. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na wydzier2awienie czgSci gruntu komunalnego

na czas nieokre6lony.
17. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na wynajem czQSci gruntu komunalnego na czas

nieokreSlony.
18. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedaZy w drodze przetargn nieruchomoSci

komunalnej.
19. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedaZy w drodze przetargu nieruchomoSc^

komunalnej.
20. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na sprzedu2 nieruchomodci komunalnej

na poprawienie warunk6w zagospodarowania nieruchomo5ci przyleglej.
21. Uchwala w sprawie wyrazenta zgody na sprzeda? nieruchomoSci komunalnej

na poprawienie warunk6w zagospodarowania nieruchomodci przyleglej.
22. .Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomo3ci.
23. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomodci.
24. Sprawozdanie z wykonania budZetu Miasta i Gminy Jgdrzej6w za20l1 rok.
25. Sprawozdanre z realizacji uchwaly Nr XVIII/I17107 Rady Miejskiej w JEdrzejowie

z dnia 18.10.2007 roku, zmienionej Uchwalq Nr XXXI/238/08 z dnia 30.10.2008
roku, w sprawie zasad nabycia, zbycia i obci4Zania nieruchomodci Gminy Jgdrzej6w
oraz ich wydzierlawiNria lub najmu na okres dlu2szy ni2 trzy lata, za okres
od 01.10.201 1 roku do 30.03.2012 roku.

26. Sprawozdanie z dzialalnoSci OSrodka Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy
w Jgdrzej owie zarok20ll.

27. Ocena zasob6w pomocy spolecznej na rok 201 1 dla Gminy Jqdrzej6w.
28. Sprawozdanie z pracy Komisji BudZetu i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej

za rok 2011 .
29. Sprawozdanie z ptacy Komisji Rewizyjnej Rady Miej skiej za rok2011.
30, Sprawozdanie z pracy Komisji OSwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej Rady

Miej skiej zarok2llI.
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31. Sprawozdanle z pracy Komisji Rolnictwa i Integracji z Uni4 Europejskq Rady
Miejskiej zarok20ll.

32. Sprawozdanie z pracy Komisji Gospodarki Komunalnej i Porzqdku Publicznego
Rady Miejskiej w Jgdrzejowie zarck20l'l'

33. Odpowiedzi na interpelacje.
34. Sprawy r62ne.
35. Zamknipcie obrad.

Rada Miejska w Jgdrzejowie przyjgla w drodze glosowania porzqdek obrad
XX sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

Za porzqdkiem - 19 glosdw
Przeciw - 0 glosdw

l strzymalo siq - 0 glos6w
Ad.3

Rada Miejska przyjEla protok6l Nr XVII/12 i Nr XVIII/l2 z dnia 29 marca bieZ4cego
roku, uwag nie wnosz4c.
Ad.4

l. Radny G. KuSmierz zwr6cil sig z proSbq do Burmistrza, aby wystqpil
do przewoZnik6w komunikacji samochodowej (Kral, busy) o uzupelnienie rozklad6w
jazdy. Niekt6re z nich sqzniszczone i malo czltelne.

2. Radna J. Szreniawa zwr6cila uwagp na traktowanie pacjent6w. Opowiedziala s)'tuacjq
chorego pacjenta, kt6ry udal sig do przychodni nr I i nie otrzymal od lekarza
skierowania na prze3wietlenie. Chory prywatnie wykonal prze3wietlenie, kt6re
wykazalo obustronne zapalenie pluc i zostal przewieziony na Czerwon4 G6rE. M6wi9
te2 o szpitalu, gdyz ludzie nie s4 6wiadomi tego, ze szpital nie podlega pod gmin€.
Radna zapytala czy do Rady Spolecznej nie bylo Zadnych interwencji.

3. J. Szreniawa zwrocila uwagE, i2 bardzo malo uwagi poSwigca sip sprawom
porz4dkowym miasta. W szczeg6lnoSci chodzi o dewastowany Park 700 - lecia, gdzie
ma Pan swoich pracownik6w, musz4 chodzi6. Musi sip Pan wzi4i za swoich
pracownik6w.

4. Radny S. Stradomski zwr6cil sig do Burmistrza z proSbq o zniwelowanie krawEZnika
przy Agencji Restrukturyzacj i i Modernizacji Rolnictwa (za budynkiem), kt6ry
ogranicza mo2liwoSci parkowania wiEkszej liczby pojazd6w.

5. Radny K. Michalski zapytal czy zostal uwzglgdniony postulat mieszkaric6w tr-ysakowa
dotycz4cy zatrzymywania sip autobusu szkolnego w Lysakowie Drugim. Mieszkaricy
postulowali, aby autobus szkolny zatrzymywal sig na Srodku wsi lub po obu jej

stronach. Na chwilg obecn4 autobus zatrzymtje siE tylko na jednym koflcu wsi,
co w mojej ocenie jak i mieszkaic6w jest nieporozumieniem.

6. Radny T. Kot zwr6cil siE z pro6bq do Burmistrza o wystqpienie do zarz4dcy drogi
o poprawQ niedawno remontowanego chodnika wzdluz drogi E - 7, kt6ry
w niekt6rych miejscach sig zapadl.

7. Radny A. Czajor zwr6cil sig o ustawienie koszy na ulicach Kieleckiej, Piriczowskiej.
8. Radny R. Kruk zapytal czy burmistrz planuje zlozyt wnioski w sprawie schetyn6wek,

jeSl i  tak to.  na jakie ul ice.
9. Radna J. Szreniawa zapytala czy Burmistrz udzielil odpowiedzi mieszkafcom ulicy

Dpbowej, Parlyzant6w w sprawie przejazdu kolejowego.
Ad.5
Uwag nie wniesiono.
Ad.6
Uwag nie wniesiono.
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Ad.7
Burmistrz M. Piszczek poinfomowal o tocz4cym siE postgpowaniu w sprawie wydania

decyzj i Srodowiskowej, na tym etapie bgdzie wypowiadal sig r6wnie2 sanepid. W przypadku
negatywnej decyzji nie oglosimy ptzetargv, natomiast, gdy decyzja bEdzie pozlywna
oglosimy przetarg na opracowanie miejscowego plarnt. Zale2y mi na tym, aby Rada podjpla
decyzjg w dniu dzisiejsrym, aby sprawy nie puedhtlaf.

Naczelnik Wydzialu Zagospodarowania Przestrzennego D. Treliriski uzupelnil
wypowiedZ Burmistrza M. Piszczka dodaj4c, i2 raport jest dostgpny w Regionalnej Dyrekcji
Ochrony Srodowiska, kaZdy moZne wnie3i uwagi, do kt6rych RDOS bpdzie musial siE
odnie56.

Sekretarz J. Zigbiriski odczltal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Radny G. KuSmierz zabral $os m6wi4c, iz bEd4 to trzy wiatraki, kazdy o mocy
3 MW. Mam opiniE, 2e przebywanie w odleglo6ci mniejszej niZ 2 km od wiatrak6w
wywoluje u ludzi chorobE tzw. syndrom turbin wiatrowych.

Radny G. KuSmierz odczytal niniej sz4 opinig.
Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial, i2 ani on ani radny G. Ku6mierz nie jest

ekspertem w zakresie medycyny. Jasno m6wilem na Komisjach, 2e zariwno jedna jak
i druga strona w tej dyskusji koriczy raporty podaj4c swoje argumenty. Burmistrz odcrylal
dokument z 2010 roku pzygotowany przez Australij skq Radg do Spraw Zdrowia
Publicznego i Badan Medycznych.

Burmistrz M. Piszczek dodal, i2 zar6wno jednajak i druga strona, bgd4 przerzucaly sig
argumentami, co do oddzialywania turbin wiatrowych na zdrowie. Nie przeprowadzalem
tych badan i nie znam siE zna tym. S4 jednak okre5lone przepisy, na kt6rych mozemy siQ
opiera6 podejmujEc decyzjq. Mogg siE zgodzi6, jeSli chodzi o estetykQ, moze siQ to komuS
podobai bqdZ nie. Jedli natomiast chodzi o skutki zdrowotne nie bgdg siE wypowiada6, gdyZ
nie jestem ekspertem w tej dziedzinie. Musimy podj46 decyzjq zgodnie z wlasnym
sumieniem.

Radna E. Bartosz zapytala radnego G. Kudmierza ile wiatrak6w tworzy skalg
przemyslowq.
Radny G. Ku6mierz odpowiedzial, 2eto s4trzy wiatraki o mocy 3 MW.

Radna E Bartosz zapytala czy wedlug Pani ekspert jest to juZ skala przemyslowa.
Radny G. Ku6mierz odpowiedzial, i2 wedlug niego jest to skala przemyslowa.

Radna E. Barlosz podzigkowala za udzielenie dopowiedzi.
Radny A. Czajor dodal, i2 te fumy nie s4 zbyt oddalone od zbudowari tak jak np.

w Austrii, nie mo2emy jednak wszystkich inwestycji blokowad.

Wiceprzewodniczqca M. Barariska odczy'tal projekt uchwaly.

W glosowaniu wzi.plo ,tdzial 17 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie przyst4pienia
do sporz4dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu
lokalizacji instalacji do produkcji energii wykorzystuj4cej silg wiatru na terenie czp5ci
solectw Potok Wielki i Skroni6w nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 1 2
Przeciw - 2
Wstrrymalo sig - 3
/Uchwala nr XXll78ll2 w zalqczeniu do protokolu/.
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Ad.8
Burmistrz M. Piszczek zglosil nastgpuj4ce autopoprawki: w $ 1 skreSla siq putkt 2 oraz

w uzasadnieniu dwa ostanie zdania.
Sekretarz J. Zigbiriski odczltal tzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca M. Barariska odczltal projekt uchwaly.

W glosowaniu wziElo ludzial 18 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wprowadzenia zmian
w statucie O5rodka Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy w Jgdrzejowie nastgpujqcq
iloSci4 glosriw:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrrymalo sig - 0
/Uchwala nr XXll19lL2 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.9
Seketarz J. Zigbifski odczylal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca M. Baraiska odczytal projekt uchwaly.

W glosowaniu wziglo udzial 18 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziqla uchwalg w sprawie wprowadzenia zmian
w statucie Ptywalni Miejskiej w Jgdrzejowie nastgpuj4c4 ilo5ci4 glosriw:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/[Jchwala nr XX/180/12 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.10
Sekretarz J. Zigbifski odc4tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodniczqca M. Baraf ska odczl'tala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziglo udzia\ 18 radnych.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie upowaZnienia Burmistrza
Miasta Jgdrzejowa do ustalenia odplatnoSci za korrystanie z miejsca rekreacyjnego
,,zalew" nastgpuj4c4 ilo6ci4 glos6w:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrrymalo sig - 0
/Uchwala nr XX/l81/12 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.l1
Sekretarz J. ZiEbiriski odczltal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca M. Barariska odczytala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziElo udzial 17 radnych.



Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wyst4pienia Gminy
Jgdrzej6w ze Zwi4zku Migdrygminnego Gazownictwa ,,Nida" z siearinq * Jgdrzejowie
nastppujqc4 iloSci4 glosriw:

- 1 7
Przeciw - 0
Wstrrymalo sig - 0
/Uchwala nr XX/182/12 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.12
Przewodnicz4cy Rady odczy.tal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Uwag nie wniesiono.
Burmistrz M. Piszczek zglosil nastEpuiEce autopoprawki do projektu uchwaly:

w g 2 uzupelnii wykropkowane pola wpisuiEc datg 14 czerwia 2012 roki oriz godzinE l4d0;
w $ 4 datE 02 kwietnia 2012 roku zast4pii datq 02 kwietnia 2009 roku.

. Przewodniczqcy Rady odczytal propozycje skladu Rady Spolecznej Zaldadl
Podstawowej opieki Spolecznej tj. Marcin piszczek - przewodniczqcy, ileksandra
Krzysztofik Zwierzchowska - przedstawiciel wojewody, pozostali czlonkowie - Anna
Grzelec, Adam czajor, Eugeniusz tr-ata, Tadeusz wesolowski, Jan wroriski, Halina Balifska,
wanda Marcinkowska, Piotr Dziopa, urszula Kruk. Komisja zgodnie z obowi4zui4cymi
przepisami liczy 11 os6b.

_ Radna K. Jarosz zglosila kandydaturg pani Joanny zardzewialy uzasadnrai4c
zgloszenie.

w zwi4zku z powzszym przewodniczqcy Rady p. Blaszkiewicz wycofal kandydaturE
Tadeusza Wesolowskiego.

Wiceprzewodniczqca M. Barariska odczytala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziglo udzial 17 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie poworania Rady spolecznej
zakJadu Podstawowej opieki Zdrowotnej w Jpdrzejowie naitgpui4c4 oscii glos6w:
z a - 1 7
Przeciw - 0
Wstrrymalo sig - 0
/Uchwala nr X)U183/12 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.13
Sekretarz J. Zipbiriski odczT.tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodniczqca M. Barariska odczytala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziplo udzial 17 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigra uchwarg w sprawie wprowadzenia zmian
w uchwale dotyczqcej likwidacji zarz[du BudynkrSw Mieszkalnych w Jgdrzejowie
i utworzenia Zakladu uslug_Komunarnych w Jgdrzejowie nastgpui4c4 ilosciq glos6i:
z a - 1 7
Przeciw - 0
Wstrrymalo sig - 0
/Uchwala nr XXll84/12 w zalqczeniu do protokolu/,
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Ad . l4
Burmistrz M. Piszczek zglosil nastppuj4ce autopoprawki: w zalqczniku do uchwaly

dzia* 853 rozdzial8 5 3 95 w $ 4017 wynagrodzenia osobowe pracownik6w kwotg 134 841 zl

z a s t 4 p i 6 k w o t 4 1 3 5 9 5 2 z l , w $ 4 0 1 9 k w o t g 2 3 7 9 5 z 1 z a s t q p i 6 k w o t q 2 3 9 9 1 z l , w $ 4 1 1 7
twoti ZZ 612 il zast4pi6 kwot427 668 zl, w g 41 19 kwotE 4 872,00 A zast4pi6, kwot4 4 881

zl, w'g 4127 kwotp 4 b29, 00 zl zast4pi6 kwot4 2 863 21, g 4129 kwotp 7 1 1 zl zast4pi6 kwotq

505 zl.

Wiceprzewodniczqca M. Barariska odc4tala projekt uchwaly'

W glosowaniu wzigto udzial 17 radnych'
Raia Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie zmian w budiecie miasta

i gminy na 2012 rok nastgpujqc4 ilo3ci4 glos6w:
- 1 7

Przeciw - 0
Wstrzymalo sip - 0
/Uchwala nr XX/185/12 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.15.
Sekretarz J. Zigbifski odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly'

Radny A. czajor zwr6cil sip z zapl.taniem do mecenasa czy uchwalE zawafiqna czas

nieokreslony mozna \^/ niekt6rych przypadkach :uwa2a6 za zawattE na okres dl,t2szy niz

10 lat.
Mecenas W. Zagala odpowiedziaL, 2e tak.

Radny A. Czajor zapytal, czy w zwiqzku ztym moze ktoS w pewnych przypadkach

wyst@i6 o prawo pierwokupu w trybie bezprzetatgolvym'
Mecenas W. Zagala odpowiedzial, ze tak

Radny A. Czajoi zaj*l stanowisko twierdz4c, i2 jego zdaniem tak4 uchwalq rada nie

powinna podejmowa6, nale2y zmieni6 w uchwale na czas okreSlony'

przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz oglosil 5 - minutowq przerwp w obradach.

Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami W. Abramowicz odczytal zapis

komentarza do ustawy o gospodarce nieruchomoSciami opracowany przez Pana Gierada

Bierika Sgdziego S4du NajwyZszego.
Naczelnik W. Abramowicz wyjaSnil, i2 czas nieokreSlony to nie jest czas oznaczony '

aby uniknqd kontrowersji zaproponowal zmienii zapis w tej uchwale na okres trzech 1at

oraz w tytule uchwaly na czas okreSlony.
Burmistrz M. Piszczek zwr6cil siE do rady, aby zaproponow an4 zamiang potraktowad,

jako autopoprawkg do niniejszej uchwaly'

Wiceprzewodnicz4ca M. Barariska odczltala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziglo .udzial 16 radnych.
Raia Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalp w sprawie wyra2enia zgody

na wydzier2awienie czgSci gruntu komunalnego na czas okreslony nastgpuj4c4 ilosci4

glos6w:
Z a - 1 6
Przeciw - 0
Wstrzvmalo sie - 0
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/Uchwala nr X)U186l12 w zal4czenfit do protokolu/.

Ad.16
Burmistrz M. Piszczek zglosil nastppujqce autopoprawki: zmienic zapis w $ 1 uchwaly na
okres trzech lat oraz w tytule uchwaly na czas okreSlony.
Seketarz J. Zigbinski odazt1a\ uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca M. Barariska odcz).tala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziglo 16 udzial radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziela uchwalg w sprawie wyraZenia zgody na
wydzier2awienie czgSci gruntu komunalnego na czas okre5lony.
nastQpujQca iloSciq glos6w:
Z a - 1 6
Przeciw - 0
Wstrrymalo sig - 0
/Uchwala nr XXll87/12 w zalqczenfir do protokolu/.

Ad. l7
Burmistrz M. Piszczek zglosil nastEpuj4ce autopoprawki: zmienii zapis w $ 1 uchwaly na
okes trzech lat oraz w tytule uchwaly na czas okeSlony.
Seketarz J. Zigbifski od,czfial uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca M. Barafska odczytala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziglo ludzial 16 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wyra2enia zgody na wynajem
czgSci gruntu komunalnego na czas okreSlony nastgpujQcq ilo5ciq glos6w:
Z a - 1 6
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nr XX/188/12 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.18
Seketarz J. Zigbifski odczytal uzasadnienie do projektu uchwaiy.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca M. Barariska odczytala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziglo udzial 16 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie przeznaczenia do sprzedaiy
w drodze przet^rgn nieruchomo5ci komunalnej nastppujqcq ilo5ciq glosr5w:
Z a - 1 6
Przeciw - 0
Wstrrymalo sig - 0
/Uchwala nr XX/189/12 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.19
Sekretarz J. Ziqbinski odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca M. Barafrsk a odczytala projekt uchwaly.
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W glosowaniu wziqlo udzial 16 radnych.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie przeznaczenia do sprzeda2y
w drodze przetargu nieruchomoSci komunalnej nastgpuj4ca iloSci4 glostiw:
Z a - 1 6
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nr XX/190/12 w zal4czenftr do protokolu/.

Ad.20
Sekretarz J. ZiEbiriski odczytal tuasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodniczqca M. Barariska odczy.tala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziglo udzial 16 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wy ratenia zgody na sprzedaZ
nieruchomosci komunalnej na poprawienie warunk6w zagospodarowania
nieruchomoSci przyleglej nastgpuj4ca ilo5ci4 glos6w:
Z a - 1 6
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nr XXll9l/12 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.2r
Sekretarz J. Zipbiiski odczTlal tzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca M. Barariska odczytala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziglo udzial 16 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwarg w sprawie wy raLenia zgotry na sprzeda2
nieruchomosci komunalnej na poprawienie warunk6w zagospodarowania
nieruchomoSci przyleglej nastgpuj4ca iloSci4 glosriw:
Z a - 1 6
Przeciw - 0
Wstrzymalo sip - 0
/Uchwala nr XX/192/12 w zal4czeniu do protokolu/.

4d.22
Sekretarz J. Zigbiriski odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
WiceprzewodniczEca M. Baraf sk a odczfiala projekt uchwaly.

W giosowaniu wziglo udziai 16 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwarg w sprawie wyra2enia zgody na
dokonanie zamiany nieruchomoSci nastgpujqca ilo3ci4 glos6w:
Z a - 1 6
Przeciw - 0
Wstrrymalo sig - 0
/Uchwala nr X){ll93ll2 w zalqczenir do protokolu/.
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Ad.23
Sekretarz J. Ziebifski odczyta\ uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca M. Barariska odczytala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziplo udzial i6 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wyraienia zgody na
dokonanie zamiany nieruchomoSci nastQpujQca iloSciq glos6w:
Z a - 1 6
Przeciw - 0
Wstrzymalo sip - 0
/uchwala nr XXll94ll2 w zal1czeniu do protokolu/.
4d.24
Uwag nie wniesiono.
Ad.25
Uwag nie wniesiono,
A | . 2 6
Uwag nie wniesiono.
Ad,27
Uwag nie wniesiono.
Ad.28
Uwag nie wniesiono.
Ad.29
Uwag nie wniesiono.
Ad.30
Uwag nie wniesiono.
Ad.3l
Uwag nie wniesiono.
Ad.32
Uwag nie wniesiono.
Ad.33

1. Burmistrz M. Piszczek poinformowal, iz wystpi do firm, kt6re obslugujq
komunikacjg miejskq o uzupelnienie rozklad6w jazdy.

2. Burmistrz M. Piszczek wyjadnil, i2 rozmawial z Kierownik Zak\adt
Podstawowej Opieki Zdrowotnej i osoba, o kt6rej mowa jest pod opiekq hzech
specjalist6w, poza zakresem podstawowej opieki zdrowotnej, powinna zglosi6
siq w tej sprawie do lekarza prowadzqcego. Kuldy przypadek naleZy
indywidualnie r ozpaftyw a6.

3. Kierownik ZaHadu Uslug Komunalnych A. W6jcik wyjaSnii, i2 porzqdki
prowadzone s4 na bie24co. Faktem jest, ze sq dewastowane lawki i kosze
na Smieci. UwaZam, 2e jest dobrze i jestem zadowolony ze swoich
pracownik6w. W chwili obecnej prowadzone se r6wnie2 prace zwi4zane
z koszeniem traw. Burmistrz M. Piszczek dodal, i2 faktycznie problem
dewastacji !\rystQpuje w szczeg6lnoSci na placu zabaw w Parku 700 - lecia.
Burmistrz poinformowal, iz zostanq zamontowane kamery zar6wno w Parku
700 - leciajak i na placu zabaw przy ulicy B. Chrobrego.

4. Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 zostanie to zgloszone zarzqdcy
budynlu celem podjpcia dzialan.
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Radny K. Majchrzak przyblizyl, radnym problem parkowania pojazd6w przy
budynku. Radny dodal, iz koszt remontu tegoZ parkingu nie byiby bardzo
wysoki.

5. Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 odpowiedzi na interpelacjE radnego
K. Michalskiego udzieli w formie pisemnej.

6. Burmistrz M. Piszczek poinfomowal, i2 gmina zwr6ci sig do zarzqdcy drogi
w sprawie chodnika przy drodze E - 7.

7. Kierownik ZUK A. W6jcik poinformowal, iz naprawiane sq kosze i bEd4
ustawiane w takich miejscach gdzie zachodzi taka konieczno66. W chwili
obecnej montowane sq nowe kosze.

8, Burmistrz M. Piszczek poinformowai, i2 wigkszo66 dr6g jest zrobiona,
do schetyn6wek proponujq: zjazd z ulicy Przypkowskiego w ulicE G6rn4 ulicg
G6rn4 do kolejki, ulicp Dgbowa, ulicg Topolow4 z otwarciem skrzyZowania
na ulicy DEbowej, jako kontynuacja budowy Scie2ki pieszo - rowerowej
od Jasionki.

9. Burmistrz M. Piszczek wyjaSnil, i2 w sprawie przeiazdtt kolejowego sprawdzi
czy zostala udzielona odpowied2 mieszkaricom ulicy DEbowej, Partyzant6w.
Ten przejazd byl w zeszlym roku poprawiany. Zastanowimy sig nad jego
popraw+

Ad.34
Przewodniczqcy P. Blaszkiewicz poinformowal, i2 w najblizszy poniedzialek

w Centrum Kultury o godz. 15. 30 odbqdzie siE spotkanie z ministrem rolnictwa Panem
Sawickim.

Radny S. Hatys poinformowal, i2 w dniu 24 maja bieZqcego roku bgdzie
przeprowadzona symulacja wypadku na przeje2dzie kolejowym w Ksi4Zg Skroniowe.
Radny zwr6cil sig o szerszq informacjg dla mieszkafc6w gminy a w szczeg6lno5ci
dla dzialkowicz6w.

Burmistrz M. Piszczek zwr6cil sig z takq pro5bq do obecnych na sesji przedstawicieli
medi6w.

Radna J. Szreniawa zwr6cila siE z proSb4 o zakoriczenie parkingu przed urzEdem
miejskim

Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial, iz jak bgdzie wykonanie budzetu za I p6lrocze
wr6ci do sprawy.

Przewodniczqcy Rady P. Blaszkiewicz poinformowal o XIX og6lnopolskiej
pielgrzymce samorz4du terl'torialnego na Jasn4 G6r9, kt6ra odbEdzie sip w dniu 20 maja
bieZ4cego roku.

Ponadto Przewodniczqcy Rady P. Blaszkiewicz odczltal nastQpujece pisma:
F Od Og6lnopolskiego Stowarzyszenia Odpad6w Komunalnych ,,Komunalni" -

zaproszenie na szkolenie z zakresu gospodarki odpadami.
> NSC Polska - oferta rocznej prenumeraty material6w niezbgdnych dla radnych.

Zainteresowanych proszg o kontakt z biurem rady.

Ad .35 .
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zamkn4l obrady XX sesji rady miejskiej o godzinie 12.25
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Rady Miej s ki ej y'l Jqdrz ej ow ie

Zalqczniki:
l. Lista obecnoici


